

**Protokoll  
fra  
hovedstyremøte 16/2021**

Det ble avholdt digitalt hovedstyremøte torsdag 16. desember 2021.  
Møtet varte fra kl. 10.00 – 16.00

**Til stede**

**fra hovedstyret**

Håvard Holm, Katrine Bratteberg, Tone Helén Brodal, Lars Marius Heggberget, Karoline Dystebakken (tom sak 192), Sverre Bromander, Anders Schrøder Amundsen, Benedicte Gram-Knutsen, Kirsten Bleskestad (fom sak 182), Nasjida Noorestany og Hanne Eie Sudland

**Forfall:**

**Fra sekretariatet:**

Magne Skram Hegerberg og Mette-Sofie Kjølørød  
Michael Krane, sak 182  
Jan Lindgren, sak 184  
Trond Egil Hustad Jakobsen, sak 185  
Mona Sanden Olivier, sak 186  
Linda Engebretsen og Martin Grinde, sak 192

**Inviterte:**

Leder av Tech-forum, Joachim Benno, sak 191

Presidenten ønsket velkommen og redegjorde deretter kort for rammene for styremøtet og dagsorden. Anders Schrøder Amundsen informerte om at han hadde en sak til Eventuelt.

**Dagsorden**

**Vedtaksaker**

**Sak 180/21 Protokoll fra hovedstyremøte 15/21 og protokoll fra det ekstraordinære styremøtet 8. desember.**

Styret hadde ingen merknader til protokollene.

**Vedtak:**

Begge protokollene godkjennes.

**Sak 181/21 Omgjøring av stilling som prosjektleder for etablering av bedriftsgrupper**

Presidenten innledet og viste til saksfremlegget før han ga ordet til Anders Schrøder Amundsen som utdypet nærmere om bakgrunnen for saken og betydningen av å styrke arbeidet med etablering av bedriftsgrupper og tillitsvalgte i privat sektor.

Styret støttet JF-Privat sin satsning samtidig som det ble påpekt at også andre seksjoner kan ha behov for ressurser knyttet til tettere oppfølging av tillitsvalgte, etablering av

foreninger mv. Styret ser det som naturlig at den angjeldende stillingen også bør kunne bistå andre seksjoner ved behov.

**Vedtak:** Prosjektlederstilling bedriftsgruppe gjøres fast og tillegges LA-teamet, underlagt forhandlingssjef. Stillingen skal primært ha ansvar for å opprette og vedlikeholde bedriftsgrupper og tillitsvalgte i private virksomheter. Det tas budsjettmessig høyde for stillingen ved budsjettbehandlingen i januar 2022. Styret ber generalsekretæren legge frem en sak for styret hvor det redegjøres for hvordan seksjonenes behov for bistand knyttet til tariffarbeidet i de ulike sektorer skal ivaretas.

**Sak 182/21     Budsjett 2022**

Presidenten innledet og ga en kort oppsummering av styrets tidligere drøftelser og innspill til budsjettet, herunder fastsetting av kontingenten i det ekstraordinære styremøtet 8.12. Han minnet også om at endelig vedtak først skal fattes i hovedstyremøtet 19. januar.

Michael Krane gikk deretter gjennom forslag til budsjett med hovedvekt på de endringene som er tatt inn etter siste styremøte. Noen konkrete problemstillinger og budsjettposter ble fremhevet og fikk også hovedfokus i de påfølgende drøftelsene i styret.

Styrets innspill innarbeides i neste utkast til budsjett.

**Vedtak:** Endelig budsjett vedtas i styremøtet 1/22

**Sak 183/21     Organisasjonskartet**

Arbeidsgruppen ved visepresidenten redegjorde kort for status i arbeidet og de vurderingene som er gjort i arbeidsgruppen. Det ble fremhevet at det har vist seg å være relativt komplisert å sette opp et nytt organisasjonskart «som viser hvordan sekretariatet er organisert i forhold til hovedstyret og seksjonene» slik det står i vedtaket fra landsmøtet i 2020.

Presidenten påpekte at strukturen ikke vedtas ved å tegne et kart, men at strukturen må på plass først.

Det ble vist til at bakgrunnen for vedtaket på landsmøtet var et ønske om klarere beslutnings- og bestillingslinjer, hvilket er vanskelig å tegne inn på organisasjonskartet. Arbeidsgruppen tar sikte på å legge frem et omforent forslag til hovedstyret i januar.

Arbeidsgruppen ønsket også styrets syn på om det gjeldende organisasjonskartet skal tas ut inntil nytt kart er vedtatt.

Ansattes representant påpekte at det vil være vanskelig å forklare nye tillitsvalgte, for eksempel ifm kurs, hvordan organisasjonen er bygget opp uten også å vise kartet. Styret mente det gjeldende kartet må kunne brukes dersom det er behov for å illustrere hvordan organisasjonen er bygget opp, men at streken mellom sekretariatet og hovedstyret i så fall fjernes og at sekretariatet tegnes inn på kartet som en egen boks på siden av den politiske organisasjonen.

**Vedtak:** Gjeldende organisasjonskart benyttes ikke inntil nytt kart er vedtatt.

**Sak 184/21**    **Arendalsuka – oppfølging**

Jan Lindgren gikk raskt gjennom saken i tråd med saksfremlegget. Styret ga sin støtte til de fremlagte planene. Det er behov for noe romsligere frist når det gjelder deltagelse og fordeling av dager. Det ble understreket at alle påmeldinger fra medlemmer/tillitsvalgte skal gå via seksjonene.

**Vedtak:**    Hovedstyret godkjenner foreløpige planer for Arendalsuka 2022 slik de er skissert, med unntak av påmeldingsfristen som utsettes.

**Sak 185/21**    **Juristkongress 2022 – oppfølging**

Presidenten innledet kort og ga deretter ordet til Trond Egil Jacobsen som presiserte hva det var ønskelig at styret tok stilling til i møtet samt forslag til prosess for hovedstyrets videre medvirkning og beslutninger ifm Juristkongressen. Jacobsen gikk deretter gjennom forslagene til fagspor og forslagene til foredrag i plenum. Styret drøftet hvert enkelt forslag grundig, blant annet valg av titler, foredragsholdere, tema. mm. Jacobsen understreket at styret kan melde inn synspunkter og forslag til alle fagsporene fortløpende frem til 20. mars da fagkomitéene legger frem sine første utkast til program. I fagsporene Arbeidsliv og Ledelse vil seksjonene inviteres til direkte deltagelse i prosjektgruppene. Den overordnede prosjektgruppen tar innspillene fra hovedstyret med i den videre planleggingen både hva gjelder fagsporene og plenumsforedragene.

**Vedtak:**    Styret sluttet seg til forslag til tema for de seks fagsporene og besluttet at det i tillegg skal etableres et fagspor innen finans og forsikring. Utkast til program for fagsporene legges frem for styret i mars. Det arbeides videre med utvikling og planlegging av plenumsforedragene. Revidert forslag legges frem for hovedstyret så snart det er klart.

**Sak 186/21**    **Oslo Legal Walk 2022 (OLW)**

Mona Sanden Olivier gikk gjennom saken i tråd med saksfremlegget. Styret drøftet saken inngående og støttet sekretariatets forslag om ikke å gjennomføre OLW i 2022. Styret ønsket imidlertid ikke å ta stilling til hvorvidt OLW kan eller bør arrangeres etter 2022. Denne vurderingen overlates til landsmøtet og det neste hovedstyret.

**Vedtak:**    Hovedstyret vedtok etter en samlet vurdering ikke å relansere Oslo Legal Walk i 2022.

**Sak 187/21**    **Valg av nytt styre i Juristenes Utdanningssenter**

Generalsekretæren gikk gjennom hovedpunktene i saksfremlegget og forslag til vedtak. Det ble foreslått at hovedstyret bør være representert i JUS styret, primært representert ved en av seksjonslederne. Sverre Bromander ble foreslått. Bromander ga uttrykk for at han var ubekvem med å være til stede under den videre behandlingen av saken i og med at han var foreslått, men styret mente det ikke var behov for at han fratrådte da styret på dette tidspunktet utelukkende skulle ta stilling til de prinsipielle sidene ved representasjonen, ikke konkret valg av person. Bromander ønsket å legge forespørselen frem for JF-stat styret.

**Vedtak:** Hovedstyret ønsker å være representert i JUS styret gjennom seksjonslederen for JF-Stat. Endelig beslutning fattes etter at JF-stat har behandlet forespørselen. Juristforbundets øvrige kandidater til JUS styret er Frode Ettesvoll (styremedlem), Martine Løvold (vara) og Ragnar Lindefjell (vara) i tillegg til generalsekretæren som er fast representant.

**Sak 188/21 Godkjenning av vedtekter for Dommerfullmektigforeningen**  
Sverre Bromander redegjorde kort hva som ligger til grunn for endringsforslaget. Han informerte også styret om at JF-stat støtter forslaget.

**Vedtak:** Vedtektsendringen godkjennes i tråd med forslaget

**Sak 189/21 Vurdering av mulighetsrommet for et eventuelt samarbeid med Samfunnsviterne og Samfunnsøkonomene**  
Generalsekretæren gikk raskt gjennom de viktigste argumentene for å kartlegge mulighetsrommet for et eventuelt samarbeid med Samfunnsviterne og Samfunnsøkonomene og pekte på noen mulige effekter og synergier av et eventuelt utvidet samarbeid.  
Styret ga uttrykk for at de satt pris på initiativet og at de støttet forslaget.

**Vedtak:** Styret gir sin tilslutning til generalsekretærens tilrådning om å starte en kartlegging/sondering.

**Sak 190/21 Eventuelt**  
**1. Representasjonen i Akademikerne**  
Anders Schrøder Amundsen informerte om at det i JF-Privat sitt styremøte var tatt opp en problemstilling knyttet til den oppståtte skjevheten i maktbalansen i Akademikerne og om Juristforbundet bør søke å utjevne denne skjevheten.  
Presidenten redegjorde for hvilke hensyn som var vektlagt ifm konstitueringen av ny leder og nestleder og slo fast at sammensetningen i Akademikerne er satt frem til neste rådsmøte.

## **Informasjonssaker**

**Sak 191/21 Informasjon fra Tech-forum**  
Leder av Tech-forum, Joachim Benno, redegjorde for forumets aktivitet i 2021 og gikk også gjennom planlagt aktivitet i 2022 med tilhørende forslag til budsjett. Digibussen og mulig deltagelse på Arendalsuke ble spesielt fremhevet.  
Styret roste arbeidet i Tech-forumet og ga uttrykk for at de er svært fornøyde med alt som er gjennomført i 2021 tross pandemien.  
Da Benno hadde forlatt styrerommet, drøftet styret en mulig satsing på digibussen og hvorvidt Tech-forum skal delta under Arendalsuka.  
Det ble besluttet at seksjonene drøfter disse problemstillingene i egne styrer og at videre drøftelser og beslutninger knyttet til dette tas ifm budsjettsaken.

**Sak 192/21 Presidenten og visepresidenten**

Presidenten informerte om at han jobber med et høringen knyttet til den nye advokatloven. Han og visepresidenten skal delta på høringen i Stortinget. Fristen for å sende inn skriftlige innspill er 9.1.

Brodal ba om at alt som er skrevet fra Juristforbundets side om advokatloven sendes hele styret.

Presidenten jobber også videre med gradsforskriften.

Visepresidenten orienterte om at nettverksstyret har hatt møte, men at arbeidet i styret dessverre har blitt en del vanskeligere pga pandemien. Seksjonene oppfordres til å legge styremøter og/eller andre arrangementer ut av Oslo. Styret har utarbeidet en liste med steder vi gjerne skulle hatt mere aktivitet. Listen sendes ut til seksjonsstyrene for videre dialog.

Hun opplyste videre at Rettssenteret dessverre i første omgang ikke er tildelt midler i budsjettforhandlingen Oslo kommune.

### **Sak 193/21**

#### **Generalsekretæren**

Generalsekretæren ga ordet til Linda Engebretsen som redegjorde grundig for medlemstallene, herunder medlemsvekst og medlemsforflytning mellom seksjonene. Hun opplyste styret om at det kan hentes ut ytterligere informasjon basert på flere søkerparameter dersom styret og/eller seksjonene ønsker det.

Styret påpekte at god kunnskap om medlemmene er avgjørende blant annet for å vurdere fremtidige satsningsområder. Det ble fremhevet at det vil være av interesse å se nærmere på om kjønn og alder har betydning for medlemsmobiliteten.

Presentasjonen sendes styret i etterkant av styremøtet.

Generalsekretæren gikk deretter raskt gjennom noen aktuelle informasjonspunkter fra sekretariatet og fra JUS.

Det har kommet inn 47 søknader fra tillitsvalgte som ønsker å delta på studiene ved Høyskolen Kristiania i 2022. Høyskolen har opplyst at det er rom for å ta inn flere enn de opprinnelig 30 plassene dersom vi ønsker det.

JF-Stat og JF-Kommune ga uttrykk for at de ønsker å ha med flere tillitsvalgte enn det den opprinnelige tildelingen av plasser åpnet for. Styret hadde ingen innsigelser til utvidelse av det totale antallet studenter, og la til grunn at seksjonene selv betaler for det antallet tillitsvalgte som går ut over den tildelte kvoten og som ikke dekkes av OU-midler.

Presentasjonen legges i Admincontrol i etterkant av styremøtet.

### **Sak 194/21**

#### **Seksjonene**

Sverre Bromander avsto fra å orientere av tidsmessige årsaker.

Anders Schrøder Amundsen informerte om at Bedriftsjuristene og Tech-forum har hatt en samling på hotell Britannia.

Benedicte Gram-Knutsen orienterte om at hun har vært på et møte i Kommunal og moderniseringsdepartementet for å presentere Kommuneprosjektet. På dette møtet var også NIM som JF-K ønsker å inngå et samarbeid med.

Gram-Knutsen har også vært i et møte med Statsforvalteren.

Styret jobber med et hørings svar på høringen om ny opplæringslov.

Kirsten Bleskestad avventer til januar med å gi styret informasjon fra Dommerforeningen.

Nasjida Noorestany opplyste at studentene hovedfokus dreier seg om eksamen for tiden, men at det har vært et kort styremøte i seksjonen hvor de blant annet snakket om verving av nye medlemmer hvilket har vært veldig vanskelig pga pandemien.

**Sak 195/21**

**Orientering om aktuelle høringer**

Høringsoversikten ligger i Admincontrol

20.12.21

MSK